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Hälso- och sjukvårdsnämnden 2021-01-14 HSN 252-2020

Motion nr 8-2020. Bättre nyttjande av patienthotell för att frigöra vårdplatser

Patienthotellet är en del av vårdkedjan idag. Regionen har ett nära samarbete med 
nuvarande leverantör Sodexo och månatligen sker dialog om insatser/avvikelser 
som rapporteras. I dialogerna framkommer att Sodexo har en upplevelse av att 
patienterna är sjukare och äldre, att antalet insatser och behov av 
följeslagare/patienttransport mellan sjukhus och hotell har ökat trots närheten. 
Förändrade behandlingsmetoder i det stora flödet inom onkologi är också orsaker till 
att volymen sjunker.

Det är genomfört datainsamlingar med syftet att kartlägga om vi kan lägga annan 
form av vård på Björken, men dels krävs läkemedelsförråd, sjukvårdspersonal och 
en annan teknisk infrastruktur i fastigheten, vilket fastigheten inte har förutsättningar 
för idag.

Vi äger inte Hotell Björken utan hyr den. Efter att Region Västerbotten avslutade 
Videung (nyförlösta) har hotellet utvecklats till ett mer kommersiellt hotell.

Det kan vara så att vi skulle dra fördelar av en annan vårdnivå, men det behöver ske 
i anpassade lokaler som uppfyller kraven på oss som vårdgivare. En av huvud-
orsakerna till överbeläggningar är inte antal vårdplatser utan brist på personal. 
Funktionen patienthotell skulle få en annan innebörd och behöver förankras väl i det 
regionala samarbetet. Avtalet med Sodexo löper ut hösten 2023. Vi behöver till-
sammans med vårdverksamheterna och våra regionala grannar klargöra hur den 
framtida funktionen patienthotell ska utformas utifrån flera perspektiv. Det behöver 
även ske i nära samarbete med fastighetsägare och presumtiv driftsansvarig.

Förslag till beslut

Motionen avslås, med hänvisning till att Björken inte har de tekniska förutsättningar 
så att patientsäkerhet och kraven på oss som vårdgivare uppfylls.


